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Gisteren kregen wij een mailbericht van het bestuur van Azotod, het muziekpodium in 

De Meern. Het bestuur is met de gemeente in een discussie verwikkeld over het al dan 

niet terugvorderen van een subsidie voor activiteiten die later dan gepland zouden 
worden uitgevoerd.  

In de vorige raadsperiode hebben we regelmatig in deze raadszaal gesproken over 

Azotod en hoe we het podium konden behouden voor onze gemeente. De CDA-fractie is 

dan ook niet blij dat de verhoudingen nog steeds stroef zijn en de gemeente ook niet 
(voldoende) helder en flexibel lijkt in het eigen optreden.  

Daarom heb ik de volgende vragen: 

1. Waren er voor het college mogelijkheden om meer ruimte te geven aan Azotod 

om de voorgenomen activiteiten binnen 12 maanden, maar verspreid over twee 

kalenderjaren uit te voeren? Zo ja, waarom is daarvan afgezien?  

 

2. Klopt het dat de gemeente op 8 februari heeft gemeld het bezwaarschrift in 

goede orde te hebben ontvangen en daarna pas op 12 juni – drie dagen voor de 

beoogde hoorzitting daarover – te hebben gemeld dat het bezwaar te laat was 

ingediend?  

 

3. Deelt het college met het CDA dat Azotod een waardevolle aanvulling is op het 

culturele en maatschappelijke voorzieningenaanbod in De Meern? Zo ja, is het 

college bereid in overleg te gaan met het bestuur om te voorkomen dat partijen 
in juridische procedures tegenover elkaar komen te staan?  

 

 
 

 


